
Emerson Palmieri: Powrót przebiega świetnie
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Emerson Palmieri wraca powoli do regularnych treningów po zerwaniu

więzadła, którego doznał w ostatniej serii meczowej poprzedniego sezonu.

Brazylijczyk powinien być gotowy do gry po listopadowej przerwie

reprezentacyjnej. Tymczasem udzielił wywiadu dla Roma TV. 

Jak się czujesz? Jak przechodzi twoja rehabilitacja po kontuzji?

- Znajduję się w świetnej formie, ciężko pracuje, choć nadal brakuje kilku rzeczy, ale

robimy wszystko, z poszanowaniem ustalonego czasu. Wszystko idzie świetnie.

Co myślisz o drużynie?

- Zespół zrobił na mnie świetne wrażenie, gramy z dużą intensywnością. Gdy

idziemy do ataku jesteśmy zawsze niebezpieczni i poprawiliśmy się też w obronie,

jesteśmy bardziej zwarci na boisku i jest to dobry sygnał, który dajemy lidze. Teraz

jestem kibicem, po tym jak doznałem urazu jestem praktycznie jednym z nich,

staram się pomóc jak tylko mogę. To trudne, ale robi się to, co może się robić.

Komentarz na temat Dzeko?

- Edin jest graczem na wysokim poziomie, zawsze śledzę doświadczonych graczy i

na jego poziomie. W naszym zespole jest wielu doświadczonych graczy.

Jakie są twoje osobiste cele?

- Na poziomie osobistym moim celem jest powrót do dobrej gry z poprzedniego

sezonu, choć ciężko, aby to zrobił w szybko. Gdy będę gotowy w stu procentach

rzeczy przyjdą naturalnie, myślę też o reprezentacji Włoch i mam nadzieję grać jak

najwięcej, aby wrócić do drużyny i jej pomóc.
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